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ZÁPIS ZO ZASADNUTIA 

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 17.06.2025 

 

Prítomní:  12 členov (z toho 6 členov v prezenčnej forme podľa prezenčnej listiny a 6 

členov online podľa zápisu zo záznamu zasadnutia AS EkF TUKE), dvaja 

ospravedlnení. 

Hostia: Michal Šoltés, Ján Buleca, Júlia Ďurčová, Lenka Vejačková, Michal Kočiš 

 

Program zasadnutia:  

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia doc. Glova 

2. Schválenie overovateľov zápisu doc. Glova 

3. Schválenie programu zasadnutia doc. Glova 

4. Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich 

zasadnutí 

doc. Glova 

5. Prerokovane Správy o činnosti AS EkF TUKE 2024 doc. Glova 

6. Návrh člena Disciplinárnej komisie EkF TUKE doc. Šoltés 

7. Návrh na schválenie výberovej komisie doc. Šoltés 

8. Schválenie výročnej správy o činnosti EkF 2024 doc. Šoltés 

9. Schválenie výročnej správy o hospodárení EkF 2024 doc. Šoltés 

10. Schválenie návrhu rozpočtu EkF na 2025 doc. Šoltés 

11. Voľba podpredsedu za študentskú časť AS EkF doc. Glova 

12. Interpelácie doc. Glova 

13. Rôzne doc. Glova 

14. Záver zasadnutia doc. Glova 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie AS EkF TUKE otvoril predseda AS EkF TUKE, pričom privítal všetkých prítomných 

členov AS EkF TUKE a hostí. Prítomných bolo 11 zástupcov AS EkF TUKE, z toho 5 členov 

v prezenčnej forme a 6 členov v online forme. 

 

K bodu 2: Schválenie overovateľov zápisu 

Predsedajúci zasadnutia, predseda AS EkF TUKE, za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia 

AS EkF TUKE navrhol senátora Petra Burgera a senátorku Alenu Andrejovskú. Obaja s návrhom 

súhlasili.  

 

Predsedajúci dal následne hlasovať o overovateľoch zápisnice v takejto podobe: 

„AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 17.06.2025 

v zložení senátor Peter Burger a senátorka Alena Andrejovská“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že akademický senát schválil návrh ako uznesenie č. 05/2025. 
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K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 

Návrh programu zasadnutia bol predložený dňa 27.05.2025, pričom bol senát dňa 02.06.2025 

informovaný o presune zasadnutia (neschopnosť sa uznášať) na 17.06.2025. Vzhľadom na skutočnosť, 

zánik mandátu zástupkyni 2. ročníka 2. stupňa štúdia (Ing. Adamkovičová), je bod programu doplnený 

o voľbu podpredsedu za študentskú časť AS EkF TUKE. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 17.06.2025 v upravenej podobe“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 06/2025. 

 

K bodu 4:  Kontrola uznesení 

Predsedajúci konštatoval, že neboli žiadne nesplnené úlohy alebo uznesenia z predchádzajúcich 

zasadnutí senátu. 

 

K bodu 5: Prerokovanie správy o činnosti AS EkF TUKE 2024 

Predsedajúci senátu, predseda AS EkF TUKE, stručne informoval senátorov o pripravenej správe 

a zároveň otvoril k tomuto bodu diskusiu.  

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje Správu o činnosti AS EkF TUKE 2024 v predloženej podobe“. 

 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 07/2025. 

 

Príchod senátorky Libuše Révészovej o 09:40 hod. Aktuálne je prítomných 12 členov/-iek senátu. 

 

K bodu 6: Návrh člena/-ky Disciplinárnej komisie EkF TUKE 

Predsedajúci, predseda AS EkF TUKE, požiadal dekana fakulty doc. Šoltésa o prednesenie návrhu. 

Ten návrh vysvetlil. Návrh doplnila aj predsedníčka Disciplinárnej komisie Dr. Révészová. Následne 

požiadal predsedajúci aj o vyjadrenie sa prítomných senátorov, a keďže neboli žiadne pripomienky, 

dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje členku Disciplinárnej komisie EkF TUKE – študentku Saru Fabbriovú“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 08/2025. 
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K bodu 7: Schválenie výberovej komisie a delegovanie zástupcu/-kyne AS EkF TUKE do 

výberovej komisie.  

 

Predsedajúci požiadal pána dekana o stručné prednesenie návrhu. Následne predsedajúci požiadal 

členov senátu za zamestnaneckú časť o predloženie návrhu. Predložený bol jeden návrh, o ktorom dal 

predsedajúci hlasovať členom zamestnaneckej časti AS EkF TUKE, o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje člena/-ku za AS EkF TUKE do výberovej komisie“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 09/2025. 

 

Následne dal predsedajúci hlasovať aj o schválení výberovej komisie: 

„AS EkF TUKE schvaľuje výberovú komisiu podľa predloženého návrhu a doplnenú o zástupcu/-kyňu 

za AS EkF TUKE“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 10/2025. 

 

K bodu 8: Schvaľovanie výročnej správy o činnosti EkF 2024 

 

Predsedajúci požiadal dekana fakulty o predstavenie predloženého návrhu výročnej správy o činnosti 

EkF TUKE za rok 2024. V rámci predstavenia výročnej správy vystúpila najprv pani prodekanka doc. 

Ďurčová, následne pán dekan doc. Šoltés a predstavenie správy ukončil prodekan doc. Buleca. 

 

Počas prezentácie správy sa pýtali jednotliví senátori (senátor Burger a senátorky Andrejovská 

a Révészová). Otázky boli skôr smerované na aktuálne informácie a vyhliadku na tento rok ako ku 

samotným údajom správy.  

 

O 10:40 hod. došlo k odhláseniu senátorky Siničákovej z online platformy. Prítomných je 11 

senátorov/-iek. 

 

Po diskusii k návrhu dal predsedajúci hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje Výročnú správu o činnosti Ekonomickej fakulty TUKE 2024 v predloženej 

podobe “. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 11/2025. 

 

O 10:45 hod. sa senátorka Siničáková opätovne prihlásila. Prítomných je opäť 12 senátorov/-iek. 
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K bodu 9: Schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení EkF TUKE za rok 2024 

 

Predsedajúci požiadal dekana fakulty o predstavenie predloženého návrhu výročnej správy 

o hospodárení EkF za rok 2024. Ten požiadal pani tajomníčku fakulty o jej predstavenie. 

 

Po predstavení správy, predsedajúci otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

 

Po diskusii k návrhu dal predsedajúci hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje Výročnú správu o hospodárení Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2024 v 

predloženej podobe “. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 12/2025. 

 

K bodu 10: Schvaľovanie Návrhu rozpočtu EkF TUKE za rok 2025 

Predsedajúci požiadal dekana fakulty o predstavenie predloženého návrhu rozpočtu EkF TUKE za rok 

2025. Ten opätovne požiadal pani tajomníčku fakulty o jej predstavenie. 

 

Po predstavení správy, predsedajúci otvoril k tomuto bodu diskusiu. 

 

Po diskusii k návrhu dal predsedajúci hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje Návrh rozpočtu Ekonomickej fakulty TUKE za rok 2025 v predloženej 

podobe“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 13/2025. 

 

K bodu 11: Voľba podpredsedu za študentskú časť AS EkF 

Vzhľadom k skutočnosti, že bol ukončený mandát podpredsedníčky AS EkF za študentskú časť, 

predsedajúci požiadal zástupcov študentskej časti o návrh kandidáta na podpredsedu senátu za 

študentskú časť senátu. Z prítomných zástupcov študentskej časti bol navrhnutý senátor Dominik 

Bendo.  

 

Následne prebehla tajná voľba prostredníctvom systému SLIDO, zaslaním prístupu každému 

z senátorov zo študentskej časti senátu. Výsledok tajnej voľby v znení „ Za podpredsedu AS EkF 

TUKE za študentskú časť volím Dominika Benda“: 

Áno – 4 hlasy, 

Nie – 0 hlasov, 

Zdržal som sa – 0 hlasov. 

 

Na základe výsledku tajnej voľby bol zvolený za podpredsedu AS EkF TUKE senátor Dominik Bendo. 
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K bodu 12: Interpelácie 

• Aký je progres v riešení otázky únikových východov z budovy EkF? Na predošlých 

stretnutiach sme sa zhodli na nedostatočnosti jedného východu v prípade potreby urýchlenej 

evakuácie (podobné problémy boli avizované v prípade budovy ZP)  - podľa informácie 

dekana je to z pohľadu bezpečnosti v poriadku (hovoril o tom s kvestorom TUKE); uvažuje sa 

ale nad únikovým východom/prístupom aj zo zadného parkoviska v prípade budovy BN32. 

• V súvislosti s príchodom nových študentov vyvstali dve otázky:  

- Kedy sa uskutočni avizovane umiestnenie označenia fakulty na budove?  Podľa vyjadrenia 

dekana by tomu tak malo byť v rámci mesiaca jún 2025. 

- Keďže uchádzači potrebovali odovzdať nejaké dokumenty na študijne oddelenie a trafili 

nestránkový čas – blúdili po fakulte – nebolo by vhodnejšie umiestniť poštovú schránku 

študijného oddelenia hneď vedľa ich dverí? Alebo potom nejaké navigácie, kde by ju mohli 

nájsť. Ako uviedol dekan, toto by malo byť zabezpečené. 

• Kedy budú zverejnene výsledky dotazníkového prieskumu, ktorý rozosielala p. tajomníčka 

ohľadom kvality pracovného prostredia a pod.? Bol realizovaný a informáciu posununie pani 

tajomníčka. 

• V súvislosti 2 smerov FBI a EaMVS by som sa chcel opýtať či by nebolo možné si zvoliť 

z jedného smeru povinne voliteľný predmet z druhého smeru a taktiež opačne napríklad 

z EaMVS si študenti voliť povieme voliteľný predmet z FBI ?  Ako uviedol dekan toto je skôr 

realizovateľné v ohľade študenti EaMVS na voliteľných predmetoch FBI ako opačne, 

vzhľadom na vyťaženosť vyučujúcich. 

• Na žiadosti kolegov by som sa chcel opýtať či by bolo možné sprostredkovať mini parkovisko 

pre elektrické kolobežky pri fakulte, nakoľko si ich študenti nosia zo sebou do tried a keby 

bolo niečo menšie šikovne uzamkýnateľne pri fakulte tak by s tým nebol problém. Podľa 

vyjadrenia dekana je zakázané nosiť kolobežky a iné dopravné prostriedky alebo predmety na 

výučbu; v rámci areálu TUKE sú však 3 stanice, kde sa dajú nabíjať a rozmýšľa sa aj nad ich 

parkoviskom/úschovňou. 

• Chcela by som sa opýtať, či neplánuje EkF resp. celá univerzita zakúpiť pokročilejšie verzie 

AI pre zamestnancov a hlavne doktorandov (ideálne pre všetkých študentov) tak, ako to majú 

na väčšine univerzít vo svete. Aby sme aspoň v tomto až príliš nezaostávali. Sme z každej 

strany upozorňovaní, že kto v tomto zaspí, veľmi mu to sťaží pozíciu v práci aj v živote 

nehovoriac o medzinárodnej konkurencii. Momentálne si pokročilejšie nástroje poniektorí 

zabezpečujeme vo vlastnej réžii resp. po katedrách. Nie je to veľmi efektívne a navyše je to 

nekoncepčné.  Ako uviedol dekan, licencia bude buď z úrovne fakulty alebo to zabezpečí 

ministerstvo školstva. 

V rámci priamej interpelácie vystúpila senátorka Révészová, ktorá je aj predsedníčkou Disciplinárnej 

komisie EkF TUKE. Upozornila dekana fakulty, že disciplinárne konania prebehli 6.5., 13.5. a 22.5., 

pričom doteraz takmer 33 študentov nemajú, podľa jej informácie, žiadne vyjadrenie. Pýtala sa na 
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spätnú väzbu, pre takéto prípady, od dekana smerom k disciplinárnej komisii, že boli udelené opatrenia 

(aby dekan DK riadne informoval). Dekan sa ospravedlnil a uviedol, že chybu napraví. 

V rámci uvedného, následne reagoval predseda senátu, že je potrebné dodržiavať termíny vyplývajúce 

z rokovacieho poriadku, ktorým sa riadí senát, týkajúcich sa doručovania dokladov pre zasadnutie 

senátu. 

K bodu 13: Rôzne 

Dekan fakulty informoval: 

- o tom, že bol predložený návrh na pôvodné HKIK v odbore Financie, bankovníctvo a 

investovanie. Uvažuje sa s predložením aj nového zamerania HKIK v odbore Ekonómia 

a manažment, vzhľadom na začaté inauguračné konanie jedného zo zamestnancov fakulty; 

- pripravuje sa fakultný deň – september 2025, zameraný bude aj na BOZP; 

- s partnerom z ACCA sa pripravuje nový model pre študentov inžinierskej formy štúdia 

s možnosťou registrácie pre tento program; 

- bola nadviazaná významná spolupráca s prestížnou súkromnou univerzitou z Indie, konkrétne 

s jej Fakultou manažmentu. Dekan vyzval na spoluprácu s touto univerzitou. 

 

K bodu 14: Záver zasadnutia 

Predseda AS EkF TUKE poďakoval prítomným členom senátu a hosťom za spoluprácu na dnešnom 

zasadnutí a zasadnutie ukončil. 
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UZNESENIA 

 

zo zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 17.06.2025 

 

 

Uznesenie č. 05/2025 AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF 

TUKE zo dňa 17.06.2025 v zložení senátor Peter Burger a senátorka 

Alena Andrejovská. 

Uznesenie č. 06/2025 AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 

17.06.2025 v upravenej podobe. 

Uznesenie č. 07/2025 AS EkF TUKE schvaľuje Správu o činnosti AS EkF TUKE 2024 

v predloženej podobe. 

Uznesenie č. 08/2025 AS EkF TUKE schvaľuje členku Disciplinárnej komisie EkF TUKE – 

študentku Saru Fabbriovú. 

Uznesenie č. 09/2025 AS EkF TUKE schvaľuje člena/-ku za AS EkF TUKE do výberovej 

komisie. 

Uznesenie č. 10/2025 AS EkF TUKE schvaľuje výberovú komisiu podľa predloženého návrhu 

a doplnenú o zástupcu/-kyňu za AS EkF TUKE. 

Uznesenie č. 11/2025 AS EkF TUKE schvaľuje Výročnú správu o činnosti Ekonomickej fakulty 

TUKE 2024 v predloženej podobe. 

Uznesenie č. 12/2025 AS EkF TUKE schvaľuje Výročnú správu o hospodárení Ekonomickej 

fakulty TUKE za rok 2024 v predloženej podobe. 

Uznesenie č. 13/2025 AS EkF TUKE schvaľuje Návrh rozpočtu Ekonomickej fakulty TUKE za 

rok 2025 v predloženej podobe. 

 

 

 

Košice, 17.06.2025 

 

 

 

Zapísal:    doc. Ing. Jozef Glova, PhD., v. r. 

 

Overili:    doc. Ing. Alena Andrejovská, PhD., v. r. 

 

 

     doc. Ing. Peter Burger, PhD. , v. r. 

 

 

  

Predsedajúci: 

   doc. Ing. Jozef Glova, PhD. , v. r. 

   predseda AS EkF TUKE     


